
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

Protokół

Z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 3 czerwca 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 8 
członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący
2. Krystyna Antkowiak
3. Barbara Fluder
4. Irena Kaczmarek
5. Stanisław Kasprzyk
6. Antoni Odzimek
7. Tadeusz Warkocki
8. Anna Wojtaszek

Nieobecna , usprawiedliwiona: Aleksandra Grzelak

W posiedzeniu uczestniczyła także:

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2.Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 6 maja br.;

głosowanie;

3. Sprawozdanie z dyżuru RS 18. 04. 2024,- A. Grzelak

4. Podsumowanie wystawy obrazów w dniu 23. 05. 2024 r. w filii Biblioteki Publicznej w

Bninie.

5. Sprawy bieżące:

- pismo do burmistrza z załącznikami;

- przerwa wakacyjna ( VII- VIII);

- następna sesja RS 09. 09;

- III pożegnanie lata 16. 09. 2024;

6. Wolne głosy;

7. Zakończenie posiedzenia;

1.Przewodniczący Marek Kaczmarek otworzył posiedzenie, sprawdził obecność stwierdzając, 
że obecnych jest 8 radnych, posiedzenie jest więc prawomocne.



2. Został odczytany protokół z 6 maja, nie było do niego uwag, został więc zatwierdzony 
jednomyślnie.

3. Radna Aleksandra Grzelak przekazała, że podczas jej dyżuru nie było interesantów.

4. Przewodniczący poinformował, że jako przedstawiciel Rady Seniorów uczestniczył w 
wystawie obrazów pani Iwony Przybylskiej.

5. Marek Kaczmarek zabrał głos wyjaśniając, że do burmistrza zostały dostarczone dwa pisma 
wraz z załącznikami. Jedno dotyczyło miejsc parkingowych przy sklepach „LIDL” i 
„Biedronka”, drugie natomiast związane z bezpieczeństwem i oświetleniem ulicy Bóżniczej w 
Kórniku.

Przewodniczący nawiązał też do tematu parkowania samochodów przy zbiegu ulic 
Poprzecznej, Szkolnej, Wojska Polskiego, problem na razie jest traktowany marginesowo, 
mimo że na sesji sprawę podnosiła też jedna z radnych. Nadal istnieje potrzeba 
zorganizowania spotkania na temat bezpieczeństwa na promenadzie.

Ustalono, że przerwa wakacyjna obejmie miesiące lipiec i sierpień a sesja powakacyjna 
odbędzie się 9 września o godzinie 10,00 w ratuszu w Bninie.

„III Senioralne Pożegnanie Lata'24” zostało zaplanowane na 16 września (poniedziałek) i 
prawdopodobnie zostanie przeniesione z Prowentu na Błonie.

Radna Krystyna Antkowiak zaproponowała, żeby zgłoszenia na imprezę przyjmowała jedna 
osoba z tygodniowym wyprzedzeniem.

Po wakacjach dyżury senioralne będą pełnione przez:

- 19 września Krystyna Antkowiak

- 17 października Barbara Fluder

- 21 listopada Irena Kaczmarek

- 19 grudnia Marek Kaczmarek

8 lipca w poniedziałek o godzinie 10,oo w ratuszu w Bninie odbędzie się robocze spotkanie 
w sprawie kroniki Rady Seniorów.

6. Radny Antoni Odzimek podzielił się wrażeniami z imprezy na powitanie lata, w której 
uczestniczył z czterdziestoma członkami swojego stowarzyszenia. Gdzie 9

Powiedział też, że jako członek Powiatowej Rady Seniorów uczestniczył w wyjazdowym 
posiedzeniu , które odbyło się w Domu Pomocy Społecznej w Lisówkach i zaproponował, 
żeby rozważyć możliwość odwiedzenia tego miejsca przez Radę Seniorów. Inicjatywa 
spotkała się z zainteresowaniem. Przewodniczący potwierdził, że możemy po uprzednim 
uzgodnieniu terminu z kierownictwem ośrodka, pojechać do Lisówek na wyjazdową sesję. W 
związku z podjęciem tematu opieki nad osobami starszymi zasadne byłoby zaproszenie na 
spotkanie Rady Seniorów Gminnego Rzecznika Osób Niepełnosprawnych i panią dyrektor 
OPS.

Ustalono też, że wystosujemy jako Rada Seniorów pismo do burmistrza o potrzebie 
stworzenia na terenie Kórnika domu dziennego pobytu dla seniorów.



Radny Tadeusz Warkocki zapytał o Radę Seniorów z Kościerzyny Przewodniczący 
odpowiedział, że dotychczasowa rada została rozwiązana a nowej jeszcze nie powołano, gdy 
zostanie powołana nawiążemy z nią kontakt.

Radna Irena Kaczmarek poruszyła temat grobów powstańczych, które mimo interwencji nie 
zostały uporządkowane. Być może trzeba będzie poprosić panią prezes na spotkanie Rady 
Seniorów.

Marek Kaczmarek wyraził ubolewanie, że członkowie Rady Seniorów nie zawsze są 
zapraszani na ważne spotkania.

Na tym zakończono ostatnie przed wakacjami posiedzenie Rady Seniorów.

Kolejne odbędzie się 9 września o godzinie 10,00 w Sali posiedzeń ratusza w Bninie.

Protokołowała

Barbara Fluder




